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Zápisnica 4/2024 

 

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca, konaného dňa 25.04.2024 

o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu  obce Bošáca. 

Prítomní:  : Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, 

Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

Overovatelia:      Ing. Martin Adámať, Mgr. Martina Hulínková 

Zapisovateľ:       Ing. Miloš Gavač 

Ospravedlnení:    

     

Návrh programu zasadnutia: 
1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Žiadosti FO a PO  

5. Stanovisko HK k návrhu záverečného účtu Obce Bošáca za rok 2023 

6. Schválenie návrhu záverečného účtu Obce Bošáca za rok 2023 

7. Správa hlavného kontrolóra obce – kontrola výdavkov na všeobecný materiál na kultúrne 

akcie z rozpočtu obce Bošáca v roku 2023 

8. Úprava rozpočtu k 31.3.2024 

9. Správa o hospodárení - Obce Bošáca k 31.3.2024, Správa o hospodárení Spojenej školy 

k 31.3.2024 

10. Správa komisie na ochranu verejného záujmu 

11. Správy z komisií 

12. Rôzne  

13. Interpelácie poslancov 

14. Záver 

 

Bod č. 1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných a konštatoval, že Obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov. Starosta určil overovateľov, zapisovateľa a dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Uznesenie č. 32/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

za overovateľov zápisnice O.Z. Obce Bošáca zo dňa 25.04.2024 poslanca p. Ing. Martina 

Adámaťa  a poslankyňu  p. Mgr. Martinu Hulínkovú    

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 
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Bod č. 2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta obce informoval, že zasadnutie sa bude riadiť navrhovaným programom zaslaným 

v pozvánke.  Vyzval na prípadné pripomienky a doplnenia  programu zasadnutia.  

                 

Uznesenie č. 33/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

program rokovania tak ako bol predložený do rokovania OZ. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 3. Kontrola plnenia uznesení z minulého rokovania OZ 

 

Informáciu pripravila a predniesla pani hlavná kontrolórka obce.  

 

Uznesenie č. 34/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 4. Žiadosti FO a PO  

4/1 Žiadosť o preplatenie nákladov súvisiacich s vybavením kuchyne – p. Bc. Anna 

Václavová pri ukončení nájmu obecného bytu  

 

Starosta informoval o prijatej žiadosti . Vyzval predsedkyňu komisie pre financie, rozpočet a 

dotácie Mgr. Martina Hulínkovú o stanovisko komisie k predmetnej. Predsedkyňa komisie 

uviedla, že komisia sa žiadosťou zaoberala na svojom zasadnutí. Finančná komisia odporúča, 

aby príspevok nebol poskytnutý. Obec nevie spätne do účtovníctva zaevidovať doklady za 

zakúpenie linky a elektrospotrebičov. Komisia odporúča,  aby pani Václavová pri odchode z 

bytu oslovila nájomníka ktorý prevezme byt a dohodla sa s ním na vyplatení sumy za kuchyňu. 

V opačnom prípade kuchyňu vypratať a dať do pôvodného stavu. Pri odovzdávaní bytu bola 

v preberacom protokole uvedená i kuchynská linka v pôvodnom stave. 

Pri následnej diskusii poslancov vyplynulo, že pri nasťahovaní nového nájomníka, byt musí 

byť vybavený kuchynskou  linkou a sporákom. Oceňovacia komisia obce preto ohodnotí cenu 

ponechávanej kuchynskej linky a vybavenia, za ktorú sa  následne odkúpi.   

 

Uznesenie č. 35/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  
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preplatenie nákladov v bytovom dome Bošáca 255, byt č.3, p. Bc. Anne Václavovej, 

súvisiacich s vybavením kuchyne, za cenu určenú oceňovacou komisiou Obce Bošáca. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

        

4/2 Žiadosť o pridelenie nájomného bytu p. Vajda Branislav na dobu určitú  

 

Starosta informoval o prijatej žiadosti o pridelenie nájomného bytu na dobu určitú, počas 

nevyhnutnej rekonštrukcie rodinného domu, ktorý nebude počas rekonštrukcie obývateľný. 

Starosta informoval, že o pridelení bytu podľa  VZN 5/2017 rozhoduje obecné zastupiteľstvo 

na základe zoznamu uchádzačov. Pri rozhodovaní o pridelení bytu sa skúmajú kritériá, ako 

naliehavosť potreby žiadateľa, posudzujú sa i aktivity občana a jeho rodiny na rozvoji obce. 

Poslanec p. Drahomír Záhora vyzdvihol prínos žiadateľa pre obec. 

Pani poslankyňa  Mgr. Martina Hulínková žiadala do nájomnej zmluvy uviesť  trvanie 

nájomného vzťahu, aby doba nájmu nebola prekročená. Pán poslanec Ing. Ján Koreň navrhol 

zmluvu uzatvoriť na obdobie 1,5 roka. Starosta uviedol, že k hlasovaniu so skrátenou dobou 

podľa návrhu, môže prísť následne, ak  neprejde hlasovanie na požadovanú dobu nájmu podľa 

žiadosti. 

 

Uznesenie č. 36/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

a) prerokovalo 

žiadosť o pridelenie nájomného bytu  v bytovom dome Bošáca 255, byt č.3, pre p. Branislava 

Vajdu a prenájom bytu počas rekonštrukcie rodinného domu od 1.7.2024 do 30.6.2026 

b) schvaľuje   

pridelenie nájomného bytu  v bytovom dome Bošáca 255, byt č.3, pre p. Branislava Vajdu a 

prenájom bytu počas rekonštrukcie rodinného domu od 1.7.2024 do 30.6.2026 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: Ing. Ján Koreň  

zdržali sa: 0 

 

 

4/3 Žiadosť na odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce Bošáca – p, Jozefa Struhára   

 

Starosta informoval o prijatej žiadosti . žiadosť odôvodnil tým, že sa o dané parcely stará  od 

roku 1970 kosí ich a zamedzuje šíreniu náletových burín a drevín.  

Komisia výstavby, územného plánovania a rozvoja sa žiadosťou zaoberala na svojom zasadnutí  

a prijala stanovisko, že pozemky by sa predávať nemali. 

 

Uznesenie č. 37/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  
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schvaľuje  

žiadosť p. Jozefa Struhára o odkúpenie parcely  „C" KN 6317/3 orná pôda o výmere 438 m 2  

a parcely  „E” KN 6312 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 96 m2,pri predaji postupovať v 

zmysle schválených Zásad hospodárenia s majetkom obce Bošáca a cenu pri odpredaji určiť 

na základe znaleckého posudku. 

Hlasovanie: 

za: 0 

proti: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Starosta konštatoval, že z doručených žiadostí je to všetko a vyzval prítomných občanov na 

prípadné ústne podané žiadosti na prerokovanie . Žiadne ústne žiadosti do zápisnice neboli 

vznesené. 

 

Bod č. 5. Stanovisko HK k návrhu záverečného účtu Obce Bošáca za rok 2023 

 

Starosta vyzval na prípadné otázky k zaslanému materiálu v podkladoch k rokovaniu.  

Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie p. Mgr. Martina Hulínková , informovala, 

že správa bola na komisii prerokovaná. 

 

Uznesenie č. 38/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca:  
berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu záverečného účtu obce Bošáca za rok 2023.  
Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. 

Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 6. Schválenie návrhu záverečného účtu Obce Bošáca za rok 2023 

 

Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie p. Mgr. Martina Hulínková , informovala, že 

správa bola na komisii prerokovaná. Komisia odporúča Záverečný účet schváliť.  
Uznesenie č. 39/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 
 a) schvaľuje Záverečný účet obce Bošáca za rok 2023 a celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 

  b) schvaľuje prebytok rozpočtu v sume 53 137,54 € na tvorbu rezervného fondu obce. 

  c) schvaľuje použitie prebytku rozpočtu za rok 2023 v sume 53 137,54 €. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 40/2024/OZ 
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Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

schvaľuje  

použitie Rezervného fondu Obce Bošáca vo výške 53 137,54 € na pokrytie splátok istiny 

bankových úverov podľa zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: Ing. Ján Koreň  

 

Bod č. 7. Správa hlavného kontrolóra obce – kontrola výdavkov na všeobecný materiál na 

kultúrne akcie z rozpočtu obce Bošáca v roku 20233 

 

Starosta vyzval pani hlavnú kontrolórku k prezentovaniu správy. Správa bola zaslaná 

v podkladoch k zasadnutiu OZ poslancom. Starosta následne požiadal o stanovisko finančnej 

komisie. Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie p. Mgr. Martina Hulínková , 

informovala, že správa bola na komisii prerokovaná. Komisia odporúča správu schváliť 

a navrhnuté opatrenia realizovať. K diskusii p. poslankyňa Tatiana Helíková poukázala na 

skutočnosť, že v súčasnosti žiadne umelecké zoskupenie nevystúpi bez finančného vyrovnania 

a nie len za občerstvenie, ako to bývalo v minulosti. Starosta informoval, že opatrenia a návrhy 

na riešenie doporučené v správe, budú realizované. 

       

Uznesenie č. 41/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

Správu hlavného kontrolóra obce z kontroly výdavkov na všeobecný materiál na kultúrne 

akcie z rozpočtu obce Bošáca v roku 2023.  

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 8.Úprava rozpočtu k 31.3.2024 

 

Starosta informoval, že návrh úpravy rozpočtu i dôvodová správu bola zaslaná 

poslancom v podkladoch k OZ. Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie p. Mgr. 

Martina Hulínková , informovala, že komisia odporúča schváliť úpravu rozpočtu a v 

nadväznosti na zvýšenie položky na energie v kultúrnom dome, odporúča zvážiť poskytovanie 

priestorov do prenájmu najmä sály a organizovanie kultúrnych podujatí v zimných mesiacoch. 

Starosta informoval, že položky boli zvýšené z dôvodu neupravenej výšky zálohových platieb, 

oproti predchádzajúcim rokom, kedy sa takmer žiadne podujatia nekonali. 

Pán poslanec Ing. Ján Koreň vystúpil s tým, že jeho návrh pri tvorbe pôvodného rozpočtu na 

zníženie položky na kultúrne akcie akceptovaný nebol a pri navrhovanej úprave rozpočtu už 

rozpočet na kultúrne akcie je znížený. 

 

Uznesenie č. 42/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  
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prerokovalo 

1. zmenu rozpočtu RO1 k 31.3.2024 obce Bošáca  

schvaľuje 

1. zmenu rozpočtu RO1 k 31.3.2024 obce Bošáca v zmysle § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 

znení neskorších predpisov tak ako bol predložený poslancom, pričom sa mení celková výška 

príjmov  a výdavkov nasledovne 

celkové príjmy obce 2 212 245,78 €  a celkové výdavky obce 2 212 245,78 €. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: Ing. Ján Koreň  

 

Bod č. 9. Správa o hospodárení - Obce Bošáca k 31.3.2024, Správa o hospodárení Spojenej 

školy k 31.3.2024 

 

Starosta vyzval predsedkyňu komisie pre financie, rozpočet a dotácie p. Mgr. Martinu 

Hulínkovú o podanie informácie o prerokovaní finančnou komisiou. Predsedkyňa uviedla, že 

správa bola na komisii prerokovaná a finančná komisia odporúča správu zobrať na vedomie. 

 

Uznesenie č. 43/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

a) berie na vedomie Správu o hospodárení Obce Bošáca k 31.3.2024 bez 

pripomienok 

b) berie na vedomie Správu o hospodárení Spojenej školy k 31.3.2024 bez 

pripomienok 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

 Bod č. 10. Správa komisie na ochranu verejného záujmu. 

 

Starosta vyzval PaedDr. Daniela Bradáča predsedu komisie na ochranu verejného záujmu, aby 

predniesol správu zo zasadnutia komisie. Predseda skonštatoval, že komisia skontrolovala 

oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov predložené Bc. Jozefom 

Mihalom, starostom obce Bošáca, za kalendárny rok 2023. Komisia skonštatovala, že na 

základe uvedeného oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov nezistila 

porušenie ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z .z. 

Uznesenie č. 44/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

správu predsedu komisie na ochranu verejného záujmu. 

Hlasovanie: 
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za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č.11. Správy z komisií. 

11/1 Správa komisie  pre verejný poriadok pri OZ Bošáca    

 

Správu komisie pre verejný poriadok predniesol jej člen p. poslanec Drahomír Záhora. 

 

Uznesenie č. 45/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu komisie pre verejný poriadok 

 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

 

11/2 Správa komisie pre financie rozpočet a dotácie pri OZ Bošáca       

 

Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie p. Mgr. Martina Hulínková , informovala, 

že jednotlivé body správy zo zasadnutia komisie boli prezentované k jednotlivým bodom 

rokovania OZ. 

 

Uznesenie č.  46/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedkyne komisie pre financie, rozpočet a dotácie 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

  

11/3 Správa komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja OZ Bošáca      

 

Starosta obce vyzval predsedu komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja .  Predseda 

komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja Ing. Martin Adámať  informoval o zasadnutí 

komisie a prerokovaní doručených žiadostí. Komisia prerokovala žiadosť p. Struhára, ďalej 

prerokovala návrh pracovníka obce pána Karola Spurného na osadenie betónových kvetináčov 

na chodník pri pošte.Komisia neodporúča, vzhľadom na zníženie profilu chodníka , znížila by 

sa priechodnosť chodníka. Ďalej informoval o postupe vo vzájomnom vysporiadaní pozemkov 
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medzi obcou a bratmi Brezovákovými. Ďalej sa zaoberala žiadosťou p. Miloša Profjetu o 

úprave obecných priestorov a lavičiek. 

 

Uznesenie č.  47/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedu komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja    

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

11/4 Správa komisie kultúry, športu a vzdelávania          

 

Starosta následne vyzval predsedkyňu  komisie kultúry, športu a vzdelávania Tatianu Helíkovú 

k podaniu správy. Predsedkyňa komisie uviedla, že neboli uložené žiadne úlohy od obecného 

zastupiteľstva. 

 

Uznesenie č.  48/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedkyne komisie kultúry, športu a vzdelávania        

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

11/5 Správa komisie pre životné prostredie a starostlivosť o verejné priestranstvá   

 

Predsedu komisie pre životné prostredie a starostlivosť o verejné priestranstvá   pán poslanec  

PaedDr. Daniel Bradáč   informoval o zasadnutí komisie , kde sa prerokoval plán práce na rok 

2024, zaoberali sa starostlivosťou o stromy pri zbernom dvore smerom na Zabudišovú 

a spolupráci s p. Viazankom.  Ďalej informoval o starostlivosti o zelené plochy, ktoré sú 

v majetku obce Bošáca, .pričom obec sa bude snažiť revitalizovať tieto plochy zapojením sa do 

vhodných výziev. Ďalej informoval o rozbehnutí zberu separovaného a komunálneho odpadu 

cez QR kódy. Rozbehol sa už i zber kuchynského odpadu, ktorý sa spolu s bioodpadom bude 

spracovávať následne v kompstárni.  

Starosta informoval , že povolenie zo životného prostredia  na uvedenie kompostárne do 

prevádzky už nadobudlo právoplatnosť, ešte sa čaká na rozhodnutie od  štátnej veterinárnej 

správy. Z firmy  JRK je plánované na 30.4.2024 zaškolenie obsluhy s technológiou prevádzky 

kompostárne. Obdobne je naplánované stretnutie s dodávateľskou firmou techniky 

kompostárne , na zaškolenie k prekopávaču, rotačnému triediču a ďalších potrebných vecí. 

Následne sa pripraví prvá základka  a kompostáreň sa môže v skúšobnej prevádzke spustiť. 
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Proces kompostovania bude sledovaný cez aplikáciu , sledovaním dosahovaných teplôt 

v hygienizačnom kontajneri a i v samotnom komposte. 

Predsedu komisie pre životné prostredie a starostlivosť o verejné priestranstvá   pán poslanec  

PaedDr. Daniel Bradáč   ďalej informoval, že Deň Zeme bude zorganizovaný v spolupráci obce 

Bošáca, obce Zemianske Podhradie, školy  a  ďalších záujmových organizácií. Plánovaný 

termín 20.4.2024 bol pre zlé počasie zrušený a je presunutý. Ďalej informoval, o prihlásení 

hrušky na  Rolincovej v časti Lysica do súťaže strom roka. Ďalej sa realizovalo presadenie 

stromčekov  z námestia, ktoré bránili vo výhľade v neprehľadnej zákrute. Poďakoval p. 

Drahomírovi Záhorovi, ostaným zúčastnením a pracovníkom sociálneho podniku za pomoc pri 

presadení ku škole. Uvoľnené miesto na námestí sa doplní vysadenými ružami. 

     

Uznesenie č.  49/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedu komisie pre životné prostredie a starostlivosť o verejné priestranstvá  

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č.12. Rôzne. 

12/1 žiadosť p. Miloša Profjetu o úpravu obecných priestorov 

 

Starosta informoval o prijatej žiadosti upraviť plochu a priestranstvo pred barom na ihrisku 

v Bošáci. Predseda komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja Ing. Martin Adámať  

informoval, že žiadosťou sa zaoberala stavebná komisia, stav bol fyzicky preverený na 

mieste, so stanoviskom, že požadované úpravy priestorov neodporúča. 

 

Uznesenie č. 50/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

a) prerokovalo  

žiadosť p. Miloša Profjeta o úpravu obecných priestorov 

b) schvaľuje  

úpravu obecných priestorov v zmysle žiadosti p. Miloša Profjetu 

Hlasovanie: 

za: 0  

proti: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

12/2 Kúpa pozemkov v rámci projektu IBV Pod Stráňami  

 

Starosta informoval obecné zastupiteľstvo o návrhu na odkúpenie pozemkov v rámci projektu 

IBV pod Stráňami. Je to kúpa pozemkov, súvisiacich s vybudovaním  infraštruktúry k IBV. 
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Uznesenie č. 51/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

kúpu nehnuteľností v katastrálnom území Bošáca, a to: 

- pozemok registra C KN parcelné číslo 1218/1, orná pôda o výmere 418 m2  

- pozemok registra C KN parcelné číslo 1218/2, orná pôda o výmere 285 m2  

- pozemok registra C KN parcelné číslo 1218/5, orná pôda o výmere 238 m2  

od vlastníka: RNDr. Jarmila Berová, rodená Václavová, narodená 03.05.1956, trvalý pobyt 

Bošáca 221, 913 07 Bošáca v podiele 1/4 za cenu 5,- €/m² v celkovej výmere 235,25 m2 

a celkovej sume 1.176,25,-  € (tisícstosedemdesiatšesť eur dvadsaťpäť centov) 

 

- obec danou kúpou získa pozemky v rámci projektu IBV Pod Stráňami 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie č. 52/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

kúpu nehnuteľností v katastrálnom území Bošáca, a to: 

- pozemok registra C KN parcelné číslo 1212/3, orná pôda o výmere 74 m2 

- pozemok registra C KN parcelné číslo 1212/4, orná pôda o výmere 73 m2 

- pozemok registra C KN parcelné číslo 1212/6, orná pôda o výmere 1 m2 

od vlastníka: Miloš Žiak, rodený Žiak, narodený13.09.1959, trvalý pobyt Leškova 7, Bratislava 

v podiele 7/24 za cenu 5,- €/m² v celkovej výmere 43,17 m2 a celkovej sume 215,85,-  €  

(dvestopätnásť eur osemdesiatpäť centov) 

- obec danou kúpou získa pozemky pod technickou infraštruktúrou v rámci projektu IBV Pod 

Stráňami 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Starosta informoval o úprave výšky poplatku za uzavretie manželstva mimo obradnej 

miestnosti . Prečítal dôvodovú správu k tejto úprave, zvýšenie právnych poplatkov, inflácia 

a zvýšenie cien. 

 

Uznesenie č. 53/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci: 

I. Ruší 

uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Bošáca  č.30/2019 zo dňa 20.2.2019 

II. Schvaľuje 

mga85248
Zvýraznenie

mga85248
Zvýraznenie

mga85248
Zvýraznenie
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úradné určenie miestnosti na uzatváranie manželstiev, sobášne dni a hodiny v matričnom 

obvode Bošáca nasledovne: 

a) Úradné určené miesto na uzatváranie manželstiev: 

- sobášna sieň v budove OcÚ Bošáca č. 257 

b) Sobášne dni a hodiny: 

- v obradnej miestnosti v budove OcÚ Bošáca č. 257, piatok a sobota v čase od 12.00 hod. do 

17.00 hod. 

- sobášnymi dňami nie sú štátne a cirkevné sviatky a dni, keď sú Bošácke hody. 

III. Určuje 

- poplatok za uzavretie manželstva na ktoromkoľvek inom vhodnom mieste matričného 

obvodu Bošáca (mimo úradne určenej miestnosti na uzatváranie manželstiev) za úhradu 

nákladov spojených s poskytnutím služieb s výkonom sobášneho obradu s prihliadnutím na 

náročnosť organizácie sobášnych obradov, vo výške 200,-€. 

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Starosta vyzval pána poslanca Ing. Jána Koreňa k vysvetleniu poplatkov pre spoločný úrad 

samosprávy za úkony pre Obec Bošáca, spojené s vodnými stavbami.  

 

Uznesenie č. 54/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

poplatok pre spoločný úrad samosprávy s účinnosťou od 1.6.2024, za úkony pre Obec Bošáca 

spojené s vodnými stavbami  

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková,  Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková,  Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

  

Ďalej starosta obce informoval o pozvánke od obce Limbach  na Limbašské hody pre futbalové 

mužstvo starých pánov, na 18.5.2024.  

Ďalej informoval o rokovaní ohľadom pomníka na námestí, pripomínajúci holokaust. Pán 

poslanec PaedDr. Daniel Bradáč sa spojil s predstaviteľmi židovskej obce, ktorí navrhli pomoc 

s umiestnením dôstojného pamätníka na námestí. Obec by sa podieľala na tomto zámere 

zhotovením betónového podstavca. Pán poslanec PaedDr. Daniel Bradáč vysvetlil, že súčasný 

pamätník je zhotovený z dreva p. Brezovákom a p. Mitánkom a už potrebuje renováciu. 

 

Uznesenie č. 55/2024/OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie   

informáciu starostu obce o zámere vybudovania pamätníka obetí holokaustu v parku na námestí  

Hlasovanie: 

za: Ing. Martin Adámať, PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Adela Bujnová, Tatiana 

Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň , Eva Macejková, Drahomír Záhora  

proti: 0 

zdržali sa: 0 
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Bod č.13. Interpelácie poslancov. 

 

Pán poslanec Drahomír Záhora informoval o prebiehajúcej oprave žumpy na Zabudišovej, 

poďakoval pracovníkom obce a sociálneho podniku za spoluprácu a pomoc. Ocenil prácu 

sociálneho podniku pri  projekte rekonštrukcie chodníka.  

Pri odovzdávaní priestorov KD Bošáca k prenájmu, treba zlepšiť  stav a čistotu odovzdávaných 

priestorov i chladničky. Navrhol premiestnenie mrazáka . 

V diskusii k sociálnemu podniku p. riaditeľka Spojenej školy Mgr. Renáta Záhorová navrhla, 

aby bol pre občanov zostavený cenník  služieb vykonávaných prác , napríklad kosenie , 

maľovanie a podobne, aby si tieto práce mohli občania v prípade potreby objednať.  

 

Pán poslanec Ján Brezovák sa informoval na stav riešenia problematiky napojenia Slovenskej 

pošty na žumpu, starosta informoval, že je pripravená zmluva na podpis a náklady na vývoz 

žumpy, budú alikvotne fakturované Slovenskej pošte pri ročnom zúčtovaní. Ján Brezovák 

poukázal na zlý stav WC na prízemí obecného úradu, treba spraviť projekt a rozpočet k úprave, 

navrhol, aby to doriešila stavebná komisia. Ďalej pán poslanec Ján Brezovák navrhol rozšírenie 

čakárne u všeobecnej lekárky, rozšírením priestorov otvorením steny susednej miestnosti. 

Ďalej požadoval rozšírenie WI-FI signálu v klubovni dôchodcov. Starosta informoval, že dal 

vypracovať cenovú ponuku na rozšírenie signálu ešte minulý rok a cena bola privysoká. Cenovú 

ponuku zašle poslancom mailom. Ďalej požiadal o informáciu o nákladoch na projekt 

rekonštrukcie  chodníkov na Zázvorovej. Starosta informoval, že projekt je vyúčtovaný 

a informácia je zverejnená na webovej stránke obce v sekcii zrealizované projekty. Pán 

poslanec Ján Brezovák sa informoval na stav projektu IBV pod Stráňami. Starosta informoval 

o dokončovaní dokumentácie pre vybudovanie inžinierskych sietí. Momentálne rokujeme 

s vlastníkmi susedných pozemkov v súvislosti s udelením súhlasu na zriadenie vecného 

bremena pre  uloženie elektrického kábla,  ktorý bude slúžiť na pripojenie IBV. 

 

 

Bod č.14. Záver 

 

Na záver starosta poďakoval všetkým za aktívnu účasť, poprial príjemný zvyšok dňa a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva  o 19:40 hod. 

 

 

 

Starosta obce   Overovatelia    Zapisovateľ 

 
.....................................               ........................................         ................................. 

     Bc. Jozef Mihala                          Ing. Martin Adámať                               Ing. Miloš Gavač  

 
           .......................................... 

                        Mgr. Martina Hulínková   

 

 

 

 

 


